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Elisabeth Johansson (S) har i en interpellation den 4 november 2024 ställt frågor 

om Täby kommuns placering i Aktuell hållbarhets kommunranking. 

Täby kommuns placering i Aktuell hållbarhets kommunranking beror till stor del 

på att små skillnader i poäng kan ha stor inverkan på placeringen. Kommunens 

arbete har i stort fortsatt på en stabil nivå, likt föregående år, men trots detta har 

Täby tappat i placering. 

De två frågorna som var mest avgörande för kommunens negativa utveckling i 

placeringen var om Täby har ett systematiskt arbete för att hindra illegal 

avfallshantering, samt om Täby har undersökt om det finns verksamheter och 

områden i kommunen som bidrar till att miljökvalitetsnormen för vatten inte följs, 

avseende PFOS i ytvatten och PF AS i grundvattnet? 

Kommunen svarade nej på dessa frågor, och på grund av att små marginaler har 

stor inverkan på placeringen, tappade Täby i årets ranking. 

Att bevara och utveckla Täby kommuns gröna infrastruktur är en del av det 

kommunala uppdraget. Kommunen bedriver ett pågående arbete med att 

inventera kommunens utsläpp från verksamheter i egen regi, för att sedan föreslå 

åtgärder. Arbetet förväntas vara klart under nästa år. Utöver det kommer nya 

lagkrav kring fastighetsnära insamling, vilket är något som kommunen ämnar att 

följa. Täby kommer också att satsa på att öka medvetenheten om 

hållbarhetsarbetet och att informera invånarna om deras ansvar och möjliga 

åtgärder. 

Kommunen ser fram emot att förbättra sin placering i Aktuell hållbarhets 

kommunranking och att visa på framsteg vid nästa tillfälle. 
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